
ZÁPIS ZEZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU HUDEBNÍ FAKULTY JAMU 5. 12. 2018 
 
Přítomni(6): prof. Jan Jiraský, Ph.D.(předseda), doc. Roman Novozámský (místopředseda), prof. 
Miloš Jelínek, doc. Lucie Pešl Šilerová, Ph.D.,OA MgA. Helena Weiser , Kamil El-Ahmadieh 
 
Omluveni(2): OA MgA. Ivana Mikesková,MgA. Martin Hroch, Ph.D. 
 
Hosté: prof. Jindřich Petráš(děkan HF JAMU), doc. Jana Goliášová(proděkanka HF JAMU),  
doc. Mgr. Ing. MgA. Dan Dlouhý, Ph.D. 
 
 
1. Předseda senátu zahájil zasedání, přivítal přítomné, konstatoval, že senát je usnášeníschopný a 
seznámil přítomné s programem zasedání. 
 
2. Senát schválil zápis z jednání konaného dne 10. října 2018 po hlasování o změně v zápisu. Dále 
schválil udělení předchozího souhlasu ke jmenování nového člena UR HF JAMU prof. Ivana 
Klánského. 
 
3. MgA. Jiří Najvar ohlásil ukončení své činnosti v AS HF JAMU. Předseda AS HF JAMU navrhl 
leden jako možný termín k doplnění členů.Členství ve volební komisi přijali Kamil El-Ahmadieh a           
OA MgA. Ivana Mikesková. 
 
4. Doc. Dan Dlouhý reagoval na pozvání předsedy a členů AS HF JAMU, společně prošli celý 
akreditační spis jeho katedry a dohodli se na stylistických korekturách. Doc. Goliášová reagovala na 
dotaz člena AS HF JAMU, jak postupovat v případných změnách v akreditačních spisech, např. při 
změně otázek ke SZZ. 
 
5. AS HF JAMU projednal a připomínkoval anotace těchto studijních programů: Hra na bicí nástroje, 
Jazzová interpretace, Hra na dechové nástroje a Hra na strunné nástroje. 
 
6. Předseda AS HF JAMU přislíbil zapracovat všechny připomínky a rozeslat patřičné spisy 
jednotlivým garantům. 
 
7. OA MgA. Helena Weiser přednesla poznámku o absenci předmětu Etika, který je v zahraničí často 
vyučován a dle jejího názoru by byla jeho výuka přínosem. Doc. Goliášová nastínila možnosti 
realizace výuky tohoto předmětu. 
 
8. Děkan HF JAMU prof. Petráš požádal AS HF JAMU o opětovnou intenzivní práci při přípravě 
dalších akreditačních spisů a navrhnul další termín zasedání AS HF JAMU v únoru 2019. 
 
9. Předseda AS HF JAMU prof. Jiraský poděkoval přítomným senátorkám, senátorům a hostům za 
účast i spolupráci a ukončil zasedání. 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsal: Roman Novozámský, 
místopředseda AS HF JAMU  
 
 
verifikoval Jan Jiraský 


